



Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [29/02 – 2024]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Laura, Thams, Anna, Sejer, Alexander, Kat, Stig (Zoom), Signe, Otto

Fraværende: AK, Lærke, Nethe

Referent: Anna

Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia v. Kat
 - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*

- 17:20 Bordet rundt

Thams: Har haft første tutormøde. Gik godt. Der er endnu et arrangement d. 13/3, hvor der skal findes nye navne til turene. Der er møde med studiestarts-koordinatorene d. 12/3. Der var 45 ansøgninger og 31 pladser. Tutorer valgt ved lodtrækning.

Anna: har været til SCIENCERådsmøde med snak om pronomener på absalon, og ønske om at kunne vælge flere, i samarbejde med queer union.

Sejer: Revisormøde gik godt. Der var ikke nogle større uoverensstemmelser. Har haft møde med kat om det fremtidige budget.

Stig: Det gik ikke så godt med slogankonkurrence. FN-arrangementet er blevet rykket.

Kat: IFSA har sagt ja til samarbejdsaftalen, men den er ikke underskrevet endnu. Galla har søgt om støtte. Smedien har indkaldt til møde om samarbejdsaftalen. Der har været problemer med DM i forhold til indmeldelse af FN medlemmer.

Signe: Arrangement d 5. marts med opkvalificering af folk der er meldt ind i studienævnet og akademisk råd. Link til event: <https://fb.me/e/4UDKGNeGN>

Otto: Der er planlagt et møde med de andre campusudvalgsrepræsentanter. Kigget på en FN-puljeansøgning.

- 17:35 Samarbejdsaftale m. galla v. Kat
 - Der er lagt støtte fast på generalforsamlingen.

Vi vil gerne have en samarbejdsaftale for at sikre, at vi også har en fordel ved at støtte dem. Vil gerne have nogle krav på skrift, som fx at FN medlemmer skal have billetten billigere.

Medlemmerne skal have en gevinst af FNs støtte til galla.

Støtte og evt. samarbejdsaftale vil blive drøftet på et FFF-forpersons møde med de andre foreninger inden det tages videre til gallaudvalget.

- 17:50 FN-puljeansøgning fra JØlefrøkost v. Otto

Alle dokumenterne ligger ikke i samme dokument, som der står de skal. Der er ikke navne på medlemmer, kun numre. Der mangler nogle kvitteringer. Vi støtter med det der er kvitteringer for, men med en advarsel om at de ikke har ansøgt ordentligt, og har ikke fulgt retningslinjer. Der er vedtaget støtte på **9746,00 kr** pga. mangel på kvitteringer for fuldt beløb.

- 18:00 Mad

- 18:40 Fremtidens FN v. Kat og Sejer

Vi har været gode til at bruge penge.

Vi forventer samlede indtægter på 70880kr i 2024/25

Første budget

Intern og ekstern arrangementer slås sammen med et samlet budget på 5000kr i alt

PR posten sættes ned til 3500

FNIS er blevet sat ned til 2500 kr. Kan evt. sættes op på et senere tidspunkt, men for nu skal deres budget ned. FNIS skal prissætte sig selv til at gå i nul, hvis arrangementet kun er for medlemmer og overskud hvis arrangementet inkluderer ikke-medlemmer (som kommer fra ikke-medlemmerne).

Budgettet for møder er sat ned til 5000 kr.

Rejselegater fjernes fuldstændigt.

FN-puljen nedlægges.

Generalforsamlingen er sat til 7500 kr. for at skabe et godt indtryk for nye studerende i et af deres første møder med FN.

Støtte til rusturen fjernes, men tutorer, som er medlem af FN kan evt. søge støtte fra
Interessegruppepuljen
Samlet overskud på 380 kr

Forslag til at rejselegater bliver udfaset langsomt, men støtten bliver markant skåret
ned. Evt rykke de penge over fra FN restpuljen (hvis der er noget tilbage).

Forslag til at FN restpuljen går til en pulje til rustur

Andet forslag

Man tilføjer en studiemiljøpulje, hvor de forskellige uddannelser kan søge om penge
til et arrangement.

Forslag om at slå studiemiljø -puljen og interessegruppen sammen. Pulje skal ikke
hedde studiemiljøpulje.

Tredje forslag

Få noget mere støtte

Tilføje en tutorpulje til de tutorer der er FN medlemmer.

Fjerde forslag

Vi begynder at spare på de penge vi har nu, for at vi har flere penge til næste år.

Så interessegrupper og studiemiljøpulje er blevet større - det ville give medlemmer
den største nytte

Vi skal have egenkapital, så man også har noget at tage af hvis man mangler.

- 19:10 Støtte fremover v. Sejer

Vi har ikke så mange penge

Vi skal ændre på hvor meget støtte vi giver, fordi et FN medlem kan støtte mange
ikke-medlemmer

Sætte støtten ned til 250 kr

Starter start blok 4

Forslag til at ikke fagligt får 150 kr og fagligt får 300 kr

Faglige arrangementer kan også få støtte andre steder fra, derfor ville man ikke differentiere arrangementerne. Man vil gerne give støtte så man tjener alt det tilbage man har betalt i sit kontingent første gang man søger.

Vi har besluttet at støtten falder fra 22 april.

Jubilæumsfonden skal ind på hjemmesiden under "Anden støtte".

Der er blevet stemt om, at beløbet skal differentieres, så de faglige arrangementer får flere penge.

Støtten skal ligge på 200 kr. for sociale arrangementer og 250 kr. for faglige

Kat skriver til Per og Kirsten

- 19:25 Slogan v. Kat
vi fik 0 slogan ideer :(
Vi vil have T-shirts, med lille logo.
Signe laver excel ark med str og bestiller T-shirt
- 19:35 Evalueringstoast blok 4 (3. juni til 16. juni) v. Kat
Bliver rykket til et andet møde
- 19:45 Mad til næste møde (18/03)
Signe og Otto og Stig laver mad
- 19:50 Evt.

- Almanak

Vi vil gerne lave en hvid bog om, hvad de forskellige roller går ud på.

indeholder nogle vigtige datoer og perioder

Kalde det for en hvid bog

Man skal have lavet sin egen del af bogen inden sidste møde i JUNI!!!

- fn jubilæum

20 års jubelæum!!!!

ide til at leje a vej 16 november. invitere alle tidligere bestyrelsesmedlemmer, hvor der også er adgang til alle medlemmer af FN.

Betale os fra rengøring.

Lave noget storstilet.

Tidligere bestyrelsesmedlemmer står bag baren (evt også andre)

Kat skriver til A-vej

- møde d. 30. april

fastholder dato med kort dagsorden

Stig skal lave PR til rejselegat ansøgning